
 

 

Motie Terrassen het hele jaar open    24-09-2021 

Wetende dat 

* De overheid de verplichting van een coronapas oplegt 

* Je zonder coronapas wel op het terras mag genieten, maar niet naar binnen mag 

Mede wetende dat: 

* Veel andere grote steden zoals Amsterdam, Rotterdam en Den Haag de terassen veel langer 

 in uitgebreide vorm toestaan dan Haarlem. 

* Extra opening van de terrassen tot extra inkomsten kan leiden voor de al keihard getroffen 

 horeca. Horeca die nu ook nog na alle ellende worden opgezadeld met een extra 

 controlerende taak door overheidsbeleid. Wellicht moeten door ook extra kosten voor 

 gemaakt worden, controleren kost immers tijd  

* Terrassen straks nog de enige mogelijkheid zijn om te genieten van de Haarlemse Horeca 

 voor mensen die om wat voor reden ( wellicht medische) niet aan de eisen voor een  

 coronapas kunnen voldoen 

 

Draagt het college op 

Terrassen het hele jaar door toe te staan en met een evaluatie naar de raad te komen zomer 2022 

 

En gaat over tot de orde van de dag 

Sander van den Raadt 

Trots Haarlem  


